
                                                                                
 
 
 

Onderwerp: Definitief besluit over de huisvesting van onze school  
 

Beste leerlingen, ouder(s)/verzorger(s), medewerkers,  

Op 12 februari 2025 hebben we aangekondigd dat we jullie op de hoogte houden van de 
besluitvorming over het Integraal Huisvestingsplan voor het Voortgezet (Speciaal) Onderwijs in 
Maastricht (IHP VO).   
 
We hebben goed nieuws!  
Op 19 februari 2025 heeft het college van bestuur van LVO definitief besloten1 over de inhoud van 
het IHP VO. Ook de gemeenteraad van de gemeente Maastricht heeft op 25 februari 2025 positief 
besloten over het IHP VO.  
 
We zijn blij met deze besluiten, want nu hebben we zekerheid over de nieuwbouw voor onze school.  
 
Zoals jullie weten, hebben we plannen om het Bonnefanten College en VMBO Maastricht samen 
verder te laten gaan als de nieuwe school voor vmbo en havo. De nieuwe vmbo-havo school biedt 
onze leerlingen een brede keuze aan profielen. We kunnen nog niet precies zeggen wanneer we 
starten met de nieuwe school, maar we willen dit al voordat de nieuwbouw klaar is realiseren. Tot de 
nieuwbouw klaar is kunnen we gebruik maken van de huidige gebouwen op het terrein aan de 
Bemelerweg/Bemelergrubbe. 

Zodra we meer weten over de startdatum van de nieuwe school, laten we dat natuurlijk meteen 
weten.  
 
Wat staat er in het plan (IHP VO)? 
In het plan staat dat we een nieuw schoolgebouw krijgen op hetzelfde terrein als waar ons huidige 
gebouw staat (Bemelerweg/Bemelergrubbe). Dit nieuwe gebouw wordt uitgerust met moderne 
praktijklokalen en biedt ruimte aan ca. 1200 leerlingen. Ook het buitenterrein en de gymzalen zijn 
onderdeel van de nieuwbouw. 

De bouw staat gepland voor 2028-2031. Dit betekent dat we in augustus 2031 de deuren kunnen 
openen.  

Wie meer wil weten over het IHP en de besluitvorming in de gemeenteraad, kan terecht op de 
website van de gemeente Maastricht vernieuwt middelbare scholen. 
 
 

 
1 De medezeggenschapsraad van het Sint-Maartenscollege overweegt nog of de raad een adviesgeschil wil 
aangaan over het besluit van LVO over dit IHP VO. Zou de raad gebruik maken van dit recht, dan betekent dat 
voorlopig uitstel van de uitvoering van het IHP VO, totdat over het adviesgeschil een uitspraak bekend is. 
 

 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.thuisinmaastricht.nl%2Fmaastricht-vernieuwt-middelbare-scholen&data=05%7C02%7Ca.schut%40stichtinglvo.nl%7C3465ef78c1b84967f8b208dd5281b1a0%7C788de26bbf5a46d5bb58f35ff7bdd172%7C0%7C0%7C638757439167585944%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=UIMZ4iwiHpXpUBYTIpTRq%2BjqJaw8DNogyBWgM1dZFSE%3D&reserved=0


                                                                                
 
 
 
Wat betekent dit voor ons? 
We zijn blij dat de gemeenteraad groen licht heeft gegeven voor het IHP. Het geeft ons de zekerheid 
van een nieuw schoolgebouw vanaf 2031 en de mogelijkheid om door te groeien naar ongeveer 1200 
leerlingen. In 2028 beginnen we al met de voorbereidingen voor de nieuwbouw.  
 
Vragen 
Met vragen kunnen jullie altijd bij mij terecht.  
 
Met vriendelijke groet,  
Irma van Nieuwenhuijsen, interim rector VMBO Maastricht en Novo College 
 
Mede namens: 
Patricia Hanssen, rector Bernard Lievegoed College en Terra Nigra Praktijkonderwijs   
Paula Corsten, rector Sint-Maartenscollege  
Peter-Mathijs Linsen, rector Bonnefanten College  
Tim Neutelings, rector Porta Mosana College 
Eugène Bernard, college van bestuur  
 
 


